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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Tue 3/3/2020 5:55:31 PM

Subject: RE: vragen over aanpak Corona

Received: Tue 3/3/2020 5:55:32 PM

Ha bedankt voorje reactie. Ik ga wel even na bij PG hoe daar nu het contact met de huisartsen is belegd.
Groeten

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

van:[ERED BERET ninvwsn>
Datum: dinsdag 03 mit. 2020 5:39 PM

@minvws.nl>

ie: ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: vragen over aanpak Corona

Prima reactie wat mij betreft. Even voor mijn begrip: er is toch al een landelijk nummer, maar dan voor informatievoorziening?
Er wordt nu dus gekeken of er voor triage een landelijk nummer kan komen? Wie gaan dan bij de telefoonlijn zitten, zijn dat

bijvoorbeeld PA's en VS’en (taakherschikking), of huisartsen en medisch specialisten?

Ik heb niet scherp welke overleggen er allemaal al lopen en tussen wie. Met wie heeft PG bijvoorbeeld bij de LHV contact over

Corona? Wij (cluster huisartsenzorg bij cz) hebben daar contact gehad met [IEEE, maar als we snel stappen willen

zetten lijkt mij dat we iemand anders moeten hebben. Ik denk dat PG er ook contacten heeft? Ik vraag me af wie dat is?

PG is nu druk, dat begrijp ik, maar bij wie van PG kan ik terecht voor meer informatie? Ons wordt nu namelijk gevraagd contact

te hebben met de LHV over aanvullende communicatiebehoefte en een eventueel te plannen overleg conform Mexicaanse griep,

maar ik neem aan dat bij de Mexicaanse griep directie PG in de lead was en DGV de betrokken DG? Ook omdat de GGD’en bij
het overleg zijn aangehaakt. Wordt er niet al een dergelijk overleg gepland, dat neem ik aan breder is dan huisartsen en

GGD’en?

weet jij misschien hoe dit destijds is gegaan?

Ik ben niet te beroerd om PG wat werk uit handen te nemen, maar ik beheers de inhoud en contacten niet om een overleg met

incl. de GGD’en op poten te zetten.

Als ik contact opneem met de LHV, stel ik voor dat met Paul van Rooij rechtstreeks te doen, mits PG een ander contactpersoon

voor me heeft.

Groetjes,

van:IEEE MEER @ minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 3 maart 2020 16:55

Onderwerp: FW: vragen over aanpak Corona

Hallo BR. kan je meekijken op deze reactie naar de LHV?

Het gaat over de vermeende drukte bij de huisartsen en wat we daaraan kunnen doen.

Neem jij (als deze mail uit is) contact op met de LHV over wat we qua communicatie aanvullend met hen kunnen doen? Volgens

mij is er al goed contact overigens

Groeten, [EXE]
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